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  کارلوس کی روش در نشســت خبری پیش از دیدار تیمش و ترکمنســتان از 
دور انتخابی جام جهانی 2018 اظهار کرد: به همه کسانی که امروز حضور 
دارند خوش آمــد می گویم و امیدوارم برای بازی فردا تشــویق لازم را انجام 

دهید تا هواداران بــه حمایت از تیم ملی بپردازند.
وی ادامــه داد: همان گونــه که مطلع هســتید فردا بازی مهمــی را مقابل 
ترکمنستان برگزار خواهیم کرد و بسیار حائز اهمیت است که امتیازی را که 
در دیدار رفت از دست دادیم، جبران کنیم. در دیدار رفت بازی خوبی انجام 
دادیم اما فرصت های زیادی را از دســت دادیم و در بعد هجومی نتوانستیم 
از ضربات نهایی خود اســتفاده کنیم. امیدوارم فردا در ورزشــگاه آزادی از 

موقعیت های خودمان استفاده کنیم.
ســرمربی تیم ملی فوتبال ایران با اشــاره به این که باید به ســه امتیاز دیدار 
مقابل ترکمنستان فکر کنیم، گفت: نه تنها کسب سه امتیاز که آماده سازی 
بــرای آینده فوتبال ایــران در چنین دیدارهایی مد نظر ماســت. همان طور 
که ســمت چپ و راســت من ملاحظه می کنید 4 دروازه بان جوان را در تیم 
ملی داریم که نســل آینده دروازه بانی ایران خواهند بود. چند اسم دیگر هم 
مد نظرمان است که می توان به رشید مظاهری اشاره کرد. برگزاری اردوها 
و بازی های مــداوم می تواند به آماده ســازی این دروازه بان هــا و بازیکنان 
کمک کند. ما چشــم به ســه امتیاز فردا داریم اما در عین حال نگاه مان به 

آینده است.
کی روش در پاســخ به ســوال خبرنگاری مبنی بــر این که آیــا اتفاقات یک 
هفتــه اخیر در روند تیم ملــی تاثیرگذار خواهد بود یا خیــر گفت: در این باره 

عذرخواهی می کنم و صحبتی ندارم.
وی در پاسخ به سوال دیگری در ارتباط با حضور دروازه بان های جوان در نشست 
خبری گفت: چنین دیدارهایی می تواند برای تیــم ملی به عنوان فرصت تلقی 
شــود تا به آینده نگاه کنند. دلیل این که امروز این 4 دروزاه بان اینجا هستند این 
است که کارهایی در تیم ملی صورت و انجام می گیرد. این که در دروازه بانی چه 
کارهایی در حال صورت گرفتن است و این که ما در دیدارهایی مانند بازی با گوآم 
نمی توانیم اردوهای طولانی داشته باشیم و فرصت بسیار کمی پیش رو داریم 
و دلیل دیگر حضور این بازیکنان این است که می خواهیم توضیح دهیم از بعد 
فیزیکی و روانی هر چند ما فرصتی برای بازی های تدارکاتی نداریم اما باید هم 
برای ســه امتیاز بجنگیم و هم برای آینده آمادگی لازم را برای بازیکنان ایجاد 
کنیم که ریسک بالایی دارد. باید توجه داشته باشیم که در تمامی قسمت های 
هر اردو بازیکنان مختلفی را به تیم ملــی دعوت کنیم و می توانیم آینده فوتبال 
ایران را شکل دهیم. حضور بازیکنان جوانی همچون بیرانوند، مکانی و اخباری 
نشان دهنده این است که اگر روی این بازیکنان بیشتر کار کنیم می توانیم شرایط 
بهتری داشــته باشیم. من امروز صبح درخواست کردم که یک قرص سردرد به 

من بدهند چرا که انتخاب بین این بازیکنان بسیار سخت است.
ســرمربی تیم ملی افزود: با انجام دادن این کار آن چه باید در فوتبال ایران 
انجام شود را نشان می دهیم چرا که آینده چند سال فوتبال ایران در اختیار 

این بازیکنان اســت و من بسیار راضی هستم.
کی روش در پاسخ به سوالی درباره مشکل ایجاد روادید برای برخی بازیکنان 
در تیم ملی برای بازی با گوآم عنوان کرد: آیا مســئله ویزا مربوط به مسائل 
فنی می شــود؟ اگر مربوط به مسائل فنی نمی شــود در این زمینه صحبت 

نمی کنم؛ چرا که این موضوعی اداری است.

او دربــاره این که برخی از بازیکنــان دیر به اردوی تیم ملی اضافه شــدند و 
امکان دارد از آنها اســتفاده کنید یــا خیر عنوان کرد: ایــن موضوع مزایا و 
معایبی بــرای تیم ملی دارد. این که آنها در عرصه بین المللی توپ می زنند و 
این موضوع تجربیات خوبی را برای فوتبال ایران به همراه دارد و از ســوی 
دیگر ایــن که فرصت محدودی بــرای کار گروهی داریم با مشــکل مواجه 

. هستیم
او ادامه داد: مســئله مهم این اســت که بــازی با ترکمنســتان را در آزادی 
برگــزار می کنیم و پس از آن با پروازی 24 ســاعته به گوآم می رویم در دیدار 
با ترکمنســتان یازده نفری به میــدان می روند که با تغییــر 3-4 نفره باید به 

مصاف گوآم بروند.
او در پاسخ به سوال دیگری درباره این که یکی از مربیان لیگ برتری عنوان 
کرده که اگر تیم ملی شــب قبل از دیدار با ترکمنســتان و گــوآم اردو بزند با 
اختلاف 5-6 گل پیروز می شــود، تصریح کرد: همه این امکان را دارند که 
اظهارنظر کنند. بعضی از نظرات منطقی اســت و برخی این گونه نیست و ما 
می توانیم با برخی مسائل موافق باشیم و در مورد برخی دیگر از اظهارنظرها 
می توانیم این توافق را نکنیم اما سوال من این است که اگر این مربی در جام 
حذفی با تیمی دسته سه بازی داشته باشــد آیا از سه ماه قبل به بازیکنانش 
تعطیلی می دهد. برایم اهمیتی ندارد که چه کســی این اظهارنظر را مطرح 
کرده و نمی دانم چه کسی بوده به هر حال هر کسی بوده اظهارنظر خودش 
را مطرح کرده و من هــم نظر خودم را گفتم. من این اعتقاد را دارم که برای 
آماده سازی نه تنها کسب ســه امتیاز مهم است که آماده سازی تیم ملی در 
مســیر جام جهانی اهمیت دارد. این یک وظیفه بزرگ است که روی دوش 
گر ایــن بازیکنــان اردو و تمرین های لازم رانجام  بنده قــرار دارد. مطمئنا ا
دهند فرصت خواهند داشــت تا به ســطح بین المللی برسند و این امکان را 

داریم که شــرایط خوبی را در جام جهانی تجربه کنیم. مــن به برنامه ریزی 
بلندمدت اعتقاد دارم اما شــاید برخی نیز اعتقاد داشته باشند که صبحانه و 
ناهار و شام را در یک وعده میل کنند و به مسابقه بروند اما من نگاه بلندمدت 
دارم. قبــل از جام جهانی برزیل نیز برخی اعتقاد داشــتند کــه ما می توانیم 
علی رغم برپایی برخی اردوهــا به مصاف آرژانتیــن و نیجریه برویم و برخی 

بازیکنان خود را ترخیص نکردند.
کی روش در پاسخ به سوالی دیگری درباره اینکه آیا اتفاقات رخ داده در بازی 
بــا گوام تاثیر خواهد گذاشــت، تنها گفت: اگر بخواهم راجع به این مســئله 
صحبت کنم احتمال وجود دارد که اخراج شوم و ترجیح می دهم که حرفی 
نزنم. ترجیــح می دهم راجع به بازی با ترکمنســتان حرف بزنــم و ما قبل از 
بازی با گوآم با این تیم دیدار داریم و سه امتیاز آن برای ما خیلی مهم است.
کی روش در پاســخ به ســوال بعدی مبنی بر این که چرا باید این فضا در تیم 
ملی حاکم شود که سرمربی آن عنوان کند اگر بخواهد اظهارنظری داشته 
باشــد ممکن اســت اخراج شــود گفت: من مردی از جنس احترام هستم. 
اگر شــخصی به من بگوید نمی تواند صحبت کنــم، صحبت نمی کنم. اگر 
بعد از 34 ســال دوران مربی گری و در سن 62 ســالگی از من بپرسید که آیا 
حس خوبی نســبت به این مطلب دارم می گویم حــس خوبی ندارم. من در 
بهترین  تیم های دنیا از جمله رئال و منچســتر مربی گری کردم اما هیچ گاه 
هیــچ کس به من نگفته کــه نمی توانم صحبت کنم اما اگر این درخواســت 
از من خواسته شــود بنابراین حرفی نمی زنم ترجیح می دهم راجع به بازی با 
ترکمنســتان صحبت کنم. آن ها در بازی رفت نیز نشان دادند که می توانند 
برای ما مشــکل آفرین باشــند ولی آنچه هم اکنون حائــز اهمیت بوده این 
اســت که باید بازی خوبی را به نمایش بگذاریم و حریف را شکســت داده و 

در صدر جدول قرار بگیریم.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

بادیگاردهای 
کی روش 
کارلوس کی روش که این 
روزها در ماجرای عدم 
دعوت از رحمتی وسط یک 
دعوای رسانه ای قرار دارد با 
چهار دروازه بان تیم ملی در 
نشست خبری پیش از بازی 
ترکمنستان حاضر شد تا 
به دوستداران رحمتی پیام 
خاصی داده باشد.

تیتر دو

داورزنی: مردم نگران 
المپیکی شدن والیبال نباشند

محمدرضــا داورزنــی در نمایشــگاه مطبوعــات و 
خبرگزاری ها در مــورد آخرین وضعیت کادرفنی تیم 
ملی والیبال ایران اظهار کرد: تا آخرین ســاعات سه 
شنبه شــب مذاکرات خود را دنبال کردیم و تاکنون 
حضور ســیچلو بر روی نیمکت تیم ملی قطعی شده 
است. از میان لوزانو و آناستازی نیز یک کدام تا جمعه 

هدایت تیم والیبال ایران را بر عهده خواهند گرفت.
وی ادامه داد: در حال حاضر بحث ها برای انتخاب 
سرمربی تیم ملی ادامه دارد. آنچه در این میان مهم 
است فاصله زمانی اســت. ما تا رقابت های انتخابی 
المپیک بایــد تیم ملی را بــه حداکثــر آمادگی خود 
برســانیم. تلاش می کنیم تا از یک ســرمربی خوب 
اســتفاده کنیم که از دانش بالایی برخوردار بوده و با 

شناخت کافی بتواند در تیم ملی اثرگذار باشد.
رییس فدراســیون والیبال در پاسخ به این سوال که 
فکر می کنید چقدر شانس رسیدن به المپیک 2016 
را داشته باشیم؟ گفت: مردم نگران رسیدن ایران به 

المپیک 2016 ریو نباشند.
وی در پاسخ به این سوال که چرا گاهی حاشیه هایی 
توســط برخی ملی پوشان در مورد رســانه ها به وجود 
آمده؟ گفــت: اگــر درک متقابلی میان رســانه ها و 
بازیکنــان تیم ملی وجود داشــته باشــد قطعا ســوء 
تفاهم هــا حل می شــود. وقتــی درک متقابل وجود 

نداشته باشد این سوء تفاهم ها به وجود می آید.
داوزنی اضافه کــرد: برای مثال اتفاقــی که در جام 
واگنــر رخ داد و بعد از آن شــاهد اظهارنظر کاپیتان 
تیم ملی بودیم ســبب به وجود آمدن برخی از مسائل 
شــد. در آن مقطــع زمانی کاپیتان تیــم ملی از مردم 
لهســتان به خاطر بازی های ایران عذرخواهی کرد 
و در آن ســو برخی از رسانه ها مسائلی را در این زمینه 
مطرح کردنــد. این در حالــی بود کــه بازیکنان تیم 
ملی به دفعات از مردم ایران بــه خاطر نتایج ضعیف 

عذرخواهی کرده بودند.
رییس فدراســیون والیبال در ادامــه صحبت های 
خود با بیان اینکه رســانه ها نقش مهمی را در ورزش 
ایفا می کنند، گفت: اعتقاد دارم در شرایط حاضر که 
شیوه اطلاع رسانی بســیار متفاوت از گذشته شده و 
سرعت نقش بســیار بالایی را ایفا می کند این شرایط 

نباید سبب ایجاد آسیب شود.

 بکن باوئر متهم جدید
فساد مالی

رینهــارد رائوبال که بــه تازگی جایگزیــن ولفگانگ 
نیرســباخ شــده فرانتس بکن باوئر را متهم کرده که 
بــرای میزبانی جــام جهانی 2006 رشــوه پرداخت 
کرده است. بکن باوئر و نیرسباخ هر دو عضو کمیته 
برگزارکننده جام جهانی 2006 بودند.  اشــپیگل به 
تازگــی گــزارش داده بکن باوئر بــرای میزبانی جام 
جهانی 2006 به جک وارنر که به دلیل فســاد مالی 
بــه طور مــادام العمر در محرومیت به ســر می برد، 
رشــوه پرداخت کرده تا رای او را بخــرد.  خبرگزاری 
آلمان هم عنوان کرده که بکن باوئر و مشاورش به نام 
فدور رادمان که وی هم عضو کمیته پیشنهاددهنده 
بوده، پیش نویســی را به وارنر ارائه کرده اند مبنی بر 
اینکه همه نوع سرویســی به وی خواهند داد.  بر پایه 
این گزارش، در ژوییه ســال 2000 قــراردادی بین 
بکن باوئر و جک وارنر به امضا می رسد که برگزاری 
بازی های دوستانه و بلیت های جام جهانی بخشی 
از آن بوده است. در این قرارداد، قیصر فوتبال آلمان 
همه نوع سرویسی را به رئیس کونکاکاف پیشنهاد می 
کند بدون اینکه پرداختی مستقیم در کار بوده باشد.

 احتمال انتقال پودولسکی 
به تیم آلمانی

 گفته می شــود پودولســکی به زودی از گالاتاسرای 
ترکیه راهی بوندس لیگا می شود تا برای تیم هافنهایم 
بازی کند. با این حال هافنهایم این خبرها را رد کرده و 
اعلام کرده پیشنهادی برای پودولسکی نداشته است. 
رسانه های ترک خبر انتقال لوکاس پودولسکی مهاجم 
ملی پــوش آلمانی به بوندس لیــگا را مطرح کرده اند 
و می گویند هافنهایم پیشــنهاد ایــن انتقال را مطرح 
کرده چون به کمکــی که این مهاجم می تواند به تیم 
بکند، علاقه مند است. برمبنای این گزارش ها مبلغ 6 
میلیون یورو برای این انتقال پیشنهاد شده، اما باشگاه 
ترکیه ای مبلغ بیشــتری را در نظر دارد. این در حالی 
اســت که باشگاه هافنهایم تمایلی برای افزایش رقم 
پیشنهادی خود ندارد. هافنهایم به تازگی هاب استینوز 
را به عنوان ســرمربی انتخاب کرده تا با پایان قرارداد 
مارکوس گیزدول در پایان فصل، جایگزین وی شود. 
پودولسکی از آرسنال به گالاتاسرای ترکیه رفته بود.

دهمین توپ طلای سوئد 
برای زلاتان 

زلاتــان ابراهیموویچ برای نهمین بــار پیاپی و برای 
دهمین بار در مجموع، جایزه توپ طلای سوئد را از 
آن خود کرد. ، این مهاجم تیم ملی سوئد که به تازگی 
به عنوان برترین گلزن تاریخ باشــگاه پاریسن ژرمن 
نیز دست پیدا کرده دوشنبه شب در استکهلم جایزه 
برترین بازیکن سال سوئد را از دستان لوییز فیگوی 
پرتغالــی که همســری ســوئدی دارد، دریافت کرد. 
زلاتان در این خصوص گفت: من سال گذشته قول 
دادم که امسال دهمین جایزه را از آن خود کنم. البته 
نمی دانم برای ســال آینده بتوانم چنین قولی بدهم 
یــا نه. اما این باعث می شــود زمان دورانی بیفتم که 
یک بازیکن جوان در تیم فوتبال مالمو بودم. عادت 
داشتم در رختکن بنشینم، به اطراف نگاه کنم و فکر 
کنم که »برای موفق بودن باید 10 بار بهتر از دیگران 
باشــم.«  وی افزود: من دوباره تاریخ ســاز شده ام. 
امیدوارم یکی پیدا شــود و آنچه من تجربه کرده ام را 
تجربه کند. این لذتی است که نمی توان توضیحش 
داد. از همه کســانی که مرا از روز اول دنبال کرده اند 
تشکر می کنم.  جایزه توپ الماس هم به »هدویگ 
لیندال« دروازه بان تیم ملی سوئد بانوان سوئد رسید.

کرار به پایان خط با استقلال رسید
گویا قبل از نیم فصل امســال باید منتظر پایان داستان 
اســتقلال و کرار باشــیم. سرپرست باشــگاه استقلال 
اعلام کرد که قرارداد هافبک عراقی آبی پوشــان فسخ 

خواهد شــد. بهرام افشــارزاده در خصــوص آخرین 
وضعیــت کرار جاســم اظهــار داشــت: در حال 

مقدمــات انجام کارها هســتیم تا قــرارداد این 
بازیکن به زودی فسخ شود. 

وی افزود: پس از بررسی انجام شده تصمیم 
گرفتیــم که با این بازیکــن ادامه همکاری 
نداشته باشیم، ضمن اینکه ما پولی نداریم 
که به این بازیکن بدهیم و به همین دلیل 

دنبال فسخ قراردادش هستیم.

در زندگی ام کسی به من نگفته بود صحبت نکن!
کارلوس کی روش در نشست خبری پیش از بازی با ترکمنستان

مصدومیت بهداد ســلیمی در آســتانه حضور در مسابقات 
جهانی وزنه برداری بدترین اتفاق ممکن برای ورزش ایران 
بود. این مصدومیت آن هم در روزهایی که تلاش می شد تا 
این وزنه بردار بتواند جایگاه از دســت رفته خود در مسابقات 
جهانی تاشکند را به دســت بیاورد تمامی برنامه ریزی های 
کادر فنی و همچنیــن این وزنه بردار ســختکوش را به هم 
زد. حالا بیــش از 10 روز از این مصدومیــت می گذرد و باید 
بهداد آماده جراحی شود. معمولا وقتی مصدومیت از ناحیه 
رباط صلیبی یا مینیسک به وجود می آید نیاز است تا مدتی 
ورزشکار به استراحت بپردازد تا ورم محل آسیب دیده کاهش 
پیدا کند و شرایط برای جراحی آماده شود. به نظر می رسد تا 
هفته آینده شرایط کاملا برای جراحی فراهم شود. به همین 
دلیل قهرمان المپیک لندن هفته آینده توسط دکتر کیهانی 
جراحی خواهد شد. بهداد سلیمی که در جریان تمرینات از 
ناحیه زانو دچار آسیب دیدگی  شده بود، قرار است دوشنبه یا 
سه شنبه هفته  آینده توسط دکتر کیهانی تحت عمل جراحی 
قرار بگیرد. این جراحی که انجام شــود این ســوال مطرح 
خواهد شــد که آیا بهداد به المپیک می رسد یا نه؟ در همان 
روزهای ابتدایی که این مصدومیت رخ داد بعد از بررسی ها 
و معاینه ها، از ســوی پزشــکان معالج اعلام شد که بهداد 
می تواند به بازی های المپیک برسد. این خبر البته این روزها 

با شایعاتی همراه شده که ورزش ایران را تحت تاثیر خود قرار 
داده و هر روز شــایعاتی در این باره مطرح می شود. برخی با 
قاطعیت از نرســیدن این ورزشــکار خوب به المپیک حرف 
می زننــد و برخی هم با قاطعیت عنــوان می کنند که بهداد 
حتما به المپیک می رســد. موضوعی که الان مهم اســت 
بحث روحیه بهداد است که این شایعات می تواند به شدت این 
روحیه را تخریب کند. معمولا ورزشکارانی که با آسیب دیدگی 
شبیه به آسیب دیدگی بهداد مواجه می شوند حداقل شش ماه 
باید به استراحت کامل بپردازند و بعد آرام آرام برای بازگشت به 
میادین شروع به کار کنند. در واقع پروسه ای که بعد از جراحی 
برای بازگشت به میادین انجام می شود بسیار مهم تر است. 

در واقع این پروسه در بسیاری از ورزشکاران متفاوت است.
برخی حتی دوره قهرمانی خود را به پایان می رسانند اما برخی 
هم مثل رضا یزدانی که در المپیــک 2012 لندن مصدوم 
شد اما در جهانی سال بعد در سال 2013 به عنوان قهرمانی 
جهان رسید، می توانند در کمتر از یک سال به روزهای اوج 
برسند و قهرمان نام بگیرند. بنابراین شرایط برای بهداد هم 
مشخصا به همین شکل اســت. روزهایی که بعد از جراحی 
بهداد طی خواهد کرد، بسیار مهم است و باید کمک کرد که او 
در روزهای حساس دوران نقاهت کاملا با روحیه و از امکانات 
کافی برخوردار باشد و با برنامه کار کند. بنابراین اینکه امروز 

کسی بخواهد با قاطعیت بگوید بهداد به المپیک نمی رسد 
شاید یک قضاوت زودهنگام و البته تاثیر گذار در روحیه بهداد 
سلیمی باشد. رسیدن یا نرسیدن بهداد به المپیک چند ماه 
دیگر مشخص می شود و بهتر اســت تا آن موقع هر کسی 
هر کمکی که می تواند انجام بدهد. اگر هم کاری از کســی 

برنمی آید بهتر است مشکل ایجاد نکنیم.

باقری: بهداد به المپیک می رسد
ماجــرای مصدومیت بهداد ســلیمی به ســوژه اصلی این 
روزهای وزنه برداری تبدیل شده است. در حالی که شایعات 
درباره اینکه امید اصلی مدال طلای المپیک به ریو می رسد 
یا نه؟ هــر روز افزایش پیدا می کند امــا داود باقری، رییس 
کمیته  پزشــکی فدراســیون و ز نه بر د اری گفت او می تواند 
در بازی های ریو حاضر باشــد: »زمانی کــه ACL )رباط 
صلیبی( پاره می شود، شش ماه زمان می برد تا ترمیم شود. 
در این مدت مراقبت بسیار مهم است و ممکن است ترمیم 
آن در یک ورزشکار بیشتر زمان ببرد و در مورد یکی کمتر اما 
اگر روال عادی طی شود همان شش ماه زمان لازم است.«
باقری ادامه داد: »بهداد سلیمی هفته  آینده عمل می شود و 
تا اردیبهشت شش ماه دوره ترمیم ACL او به پایان می رسد 

و تا المپیک سه، چهار ماه فرصت دارد. 

رسیدن بهداد به ریو، پرسش بی پاسخ

ورزش


